
 

 

 
 

 
Biedrība “Latvijas Handbola federācija” 

Padomes sēde 

Sēdes protokols nr.4 un nr. 5.  
 
Sēdes norises laiks: 2022.gada 4. un 10.maijā, plkst. 17.00 daļēji klātienē LHF birojā, Lizuma 
iela 1, Rīga, LV-1006/ daļēji Zoom  
Sēdi beidz:  
Sēdi vada: LHF prezidente Ivita Asare 
Sēdē piedalās: klātienē Ronalds Pambakers, Raitis Puriņš, I.Asare, attālināti Anita Puncule, 
Zigmunds Mickus, Linda Karloviča, Edgars Korzāns.  
Pieaicināti: Līga Bīriņa (LHF ģenerālsekretāre), Edmunds Bogdanovs (LHF izpilddirektors) 
 
Protokolētāja: Līga Bīriņa 
 

Darba kārtība 
 
 
1. Darba kārtības apstiprināšana 
2. 2022.gada 12.aprīļa padomes sēdes protokola apstiprināšana 
3. Padomes locekļu ziņojumi par aktualitātēm, padarīto 
4. LHF aktualitātes 
5. Mērķi izlašu startiem 
6. Budžets 2022 
7. Vīriešu izlases treneris – statusa ziņojums 
8. EHF 360° projekts – statusa ziņojums 
9. Citi jautājumi 

1. Vislatvijas komandu sporta spēļu diena 
 
I.Asare atklāj sapulci ar uzrunu. 
E.Korzāns iesaistās diskusijā – privātu apsvērumu dēļ lūdz iespēju izskatīt izstāšanos no 
LHF padomes.  

1. LHF Padome vienbalsīgi apstiprina darba kārtību un korekcijas dienas kārībā.  
2. LHF Padome vienbalsīgi apstiprina .marta padomes sēdes protokolu. 
3. LHF Padomes locekļu atskaite par padarīto  

Z.Mickus – interešu izglītības programma Liepājas skolās  
L.Karloviča – Jaunatnes handbola attīstība, spēļu kalendāri  
Diskusijā iesaistās E.Bogdanovs  
R.Puriņš prezentē Latvijas izlašu finansējuma piesaistes prezentāciju.  
R.Pambakers izklāsta par iestrādnēm sporta skolas izveides projektā un projekts priekš 
Rimi OSC treneriem, kuri būtu gatavi darboties.  
A.Puncule viedokli par jaunatnes čempionātu un gaidāmajiem turnīriem Tallinā.  
I.Asare izklāsta par aktuālo informāciju par Latvijas Olimpisko komitejas un Latvijas Sporta 
federāciju padomes apvienošanu, šobrīd nav apstiprinājuma  



 

 

Maijā tika plānots seminārs sporta skolotājiem, mērķis iepazīstināt sporta skolotājus ar 
handbolu skolās. G.Pērkone – šobrīd atteica sadarbību, bet noteikti projektu turpināsim.  
Uzsāktas sarunas ar pāris atbalstītājiem – informācija tiks papildināta.  
Rīgas Handbola akadēmijas projekts – jaunnedēļ tikšanās ar Normundu Blomi.  
Diskusijā iesaistās L.Karloviča – jauno Mini handbola komandu atbalstīšana, lai skolās 
turpinātos šī sporta veida attīstība.  
Atbild L.Bīriņa par aktuālo situāciju ar Mārupes Skolas komandu.   
Diskusijā iesaistās I.Asare, Z.Mickus, A.Puncule, R.Pambakers  par atbalsta sniegšanu šīm 
jaunajām Mini Handbola vietām.  

4. LHF ģenerālsekretāres Līgas Bīriņas atskaite par LHF aktualitātēm:  
Iesniegts LSFP projekts priekš Latvijas Kausa, pirmdien būs valdes sēde un tad zināmi 
rezultāti.  
Iesniegts projekts Rīgas Domei (EČ U18 Rīgā 12500 EUR  un Rīgas Domes kauss 25000 EUR)  
Izklāsta par Vasaras handbola pasākumiem. Sadarbībā ar Dobeli tiks organizēta Talantu 
Kalves nometne.  
Mini Handbols norisināsies Spuņciemā, šobrīd strādājam ar atbalstītājiem uz bērnu 
festivālu.  Vasaras nometnes un Minihandbola aktivitātes.  
Ance Pērkone pievienojusies LHF tiešu uz darba pienākumiem Mini handbola 
koordinēšana.  
Diskusijā iesaistās R.Puriņš par Pludmales handbola finansējumu, Atbild E.Bogdanovs  
 

5. E.Bogdanovs izklāsta par Latvija izlašu startiem, U17 meitenes, U20 vīrieši, U18 
vīrieši. Kā arī izstāsta par EČ organizatoriskiem darbiem.  
Nepieciešams uzstādīt Sieviešu un vīriešu izlases startiem.  

Diskusijā iesaistās I.Asare, R.Puriņš 
6. Budžets (netika izskatīts, darba kārtībā apstiprināts)  
7. L.Bīriņa informē padomi par aktualitātēm Latvijas vīriešu izlašu treneru 

kandidātiem. Lūdz, šobrīd neizpaust informāciju par treneriem, jo notiek joprojām 
pārrunas.  
Diskusijā iesaistās R.Pambakers, E.Bogdanovs, Z.Mickus, R.Puriņš  
Atbild: L.Bīriņa  
I.Asare informē par Latvijas sieviešu izlases aktualitātēm  
Diskusijā iesaistās R.Puriņš, R.Pambakers  
 
I.Asare noslēdz sēdi.  

Sēde beidzās 18.35 
Sēdei veikts audio ieraksts.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

 

Darba kārtība 
 
 
1. Latvijas izlases treneru.  
2. Dažādi  
 
I.Asare atklāj sapulci ar uzrunu. 
 
E.Bogdanovs un L.Bīriņa informē par Latvijas izlases trenera kandidātiem – trīs gala varianti 
– izklāsta video interviju rezultātus.  
E.Bogdanovs padomei prezentē plānoto budžetu, kas paredzēts vīriešu izlases treneriem 
un aktualitātēm.  
I.Asare pauž savu viedokli par kandidātiem un aicina padomi izteikties.  
R.Puriņš izsaka viedokli – Par  
Z.Mickus izsaka viedokli – Par  
R.Pambakers izsaka viedokli – Atturas  
I.Asare izsaka viedokli – Par  
L.Bīriņa par tuvākiem nākotnes plāniem, kad Latvijas izlases sabraukums ar jauno treneri 
Talantu Kalves laikā.  
 
 
I.Asare noslēdz sēdi.  

 
Sēdei veikts audio ieraksts.  
 
 


